





Hodil HAIR MASK



BRAZILIAN PROTEIN SHAMPOO

This product contains keratin . Vitamin b5 and other nu-Tritional formula which can clean hair deep moisturize Hair follicles and hair roots and increase the hair Softness at thesame time make your hair healthy bright And shiny

الوظيفة: يحتوي هذا المنتج على مادة الكيراتين. فيتامين ب 5 وتركيبات غذانية أخرى يمكنها تنظيف الشعر بعدق وترطيب بصيلات الشعر وجذوره وزيادة نعومة الشعر في نفس الوقت تجعل شعرك صحيًا و لامغًا



BRAZILIAN PROTEIN CONDITIONER

Nourishes the hair while maintaining its softness , protecting it from breakage , dryness and hair Treatment from hair curs and harmful substances

الوظيفة: يغذي الشعر مع الحفاظ على نعومته وحمايته من التقصف والجفاف ومعالجة الشعر من معالجات الشعر والمواد الضارة



BRAZILIAN PROTEIN HAIR SERUM

Repairing and moisturizing damaged hair الوظيفة: إصلاح وترطيب الشعر التالف



BRAZILIAN PROTEIN HAIR MASK

Balanced protein hydrate and strenghten damaged hair branches الوظيفة: بروتين متوازن يرطب ويقوي فروع الشعر التالف







BRAZILIAN PROTEIN
HAIR CARE SET
مجموعة العناية بالشعر بالبروتين البرازيلي
NET:500ML



BRAZILIAN PROTEIN SHAMPOO

This product contains keratin . Vitamin b5 and other nu-Tritional formula which can clean hair deep moisturize Hair follicles and hair roots and increase the hair Softness at thesame time make your hair healthy bright And shiny

الوظيفة: يحتوي هذا المنتج على مادة الكير الين فيتأمين ب 5 وتركيبات غذائية أخرى يمكنها تنظيف الشعر بعض وترطيب بمسيلات الشعر وجذوره وزيادة نعومة الشعر في نفس الوقت تجعل شعرك صحيًا والامقا



BRAZILIAN PROTEIN CONDITIONER

Nourishes the hair while maintaining Its softness , protecting it from breakage , dryness and hair Treatment from hair curs and harmful substances

الوظيفة: يغذي الشعر مع الحفاظ على نعومته وحمايته من التقصف والجفاف ومعالجة الشعر من معالجات الشعر والمواد الضارة



BRAZILIAN PROTEIN HAIR SERUM

Repairing and moisturizing damaged hair

الوظيفة: إصلاح وترطيب الشعر التالف











BRAZILIAN PROTEIN HAIR CARE SET

مجموعة العناية بالشعر بالبروتين البرازيلي

NET:750ML



BRAZILIAN MOISTURIZING SHAMPOO

ROTEIN

BRAZILIAN

This product contains keratin, vitamin B5 and other nutritional formula which can clean hair, deep moisturize hair follicles and hair roots and increase the hair softness at the same time. Make your hair healthy, ough bright and shiny.

الوظيفة:بحتوي هذا المنتج على الكير اتين وفيتامين والصبغ الغذائية الأخرى التي يمكنها تنظيف الشعر وترطيب بصيلات الشعر وجذوره بعمق وزيادة نعومة الشعر في نض الوقت اجعل شعرك صحيًا ولامعًا



BRAZILIAN MOISTURIZING HAIR SERUM

Deeply cleanses and nourishes the hair while maintaining its softness protecting it from breakage, dryness and hair treatment from hair curls and harmful substances.

and harmful substances. الوظيفة: ينظف ويغذي الشعر بعمق مع الحفاظ على نعومته وحمايته من التقصف والجفاف وعلاج الشعر من تجعيد الشعر والمواد الضارة





BRAZILIAN MOISTURIZING CONDITIONER

Deeply cleanses and nourishes the hair while maintaining its softness protecting it from breakage, dryness and hair treatment from hair curls and harmful substances

الوظيفة: ينظف ويغذي الشعر بعمق مع الحفاظ على نعومته وحمايته من التقصف والجفاف وعلاج الشعر من تجعيد الشعر والمواد الصارة





BRAZILIAN MOISTURIZING HAIR MASK

Balanced protein hydrate and strenghen damaged hair branches. الوظيفة: يرطب البروتين المتوازن ويقوي فروع الشعر التالف

>> Hair care set





OLIVE OIL HAIR CARE SET مجموعة العناية بالشعر بزيت الزيتون NET:750ML



OLIVE OIL SHAMPOO

Olive oil contains unsaturated fatty acids and vitamin e the scalp absorbs a large amount of unsaturated fatty acids and vitamin E , which can moisturize the scalp promote blood circulation and scalpmetabolism , and supplement hair nutrition

المميزات: يحتوي زيت الزيتون على أهماض دهنية غير مشيعة وفيتامين هدتمتمن فروة الرأس كمية كبيرة من الدهون غير المشيعة الإهماض وفيتامين هم، اللذان يستطيعان ترطيب فروة الرأس تعزيز الدورة الدموية واستقلاب فروة الرأس، ومكمل لتغذية الشعر



OLIVE OIL CONDITIONER

Olive oil contains a lot of vitamins and minerals, which can help moisturize hair follicles, repair scalp cells, improve scalp environment, stimulate hair growth, and restore luster to hair.

المعيزات: يحتوي زيت الزيتون على الكثير من الفيتاميذات والمعادن التي يمكنها أن تساعد في ترطيب بصيلات وإصلاح خلايا فروة الرأس وتحسين بينة فروة الرأس، وتحفيز نمو الشعر واستعاده لمعان الشعر





PROTEIN BRAZILIAN HAIR CARE SET مجموعة العناية بالشعر بالبروتين البرازيلي NET:750ML



PROTEIN BRAZILIAN SHAMPOO

Product features: contains rich keratin essence and soft moistruring factors, vitamin b5 And so on. Gently clean the natural & chemical dirt in the hair, Improve the hair structure Replenish the nutrition the hair needed it can making the hair soft and health. Shine and Easy ot comb. Leaves the wonderful fragrance for the hair

مميزات المنتج يحتوي على خلاصة الكير النين الغنية وعوامل ترطيب ناعمة وفيقامين وماالي ذلك ويتفف بالملف الأرساح الطبيعية والكيميائية في الشعر، ويصحن بنية الشعر، ووهيد تغنية الشعر الذي يحتاجه مما يجمل الشعر ناعمًا وصحوًا, مشط سهل اللمعان ويترك العطر الرائع للشعر



PROTEIN BRAZILIAN CONDITIONER

PRODUCT FEATURES: this conditioner contains organic plant protein and variety of natural precious components, this condtoner improves hair dry-outliterna-Lly and externally, strengthers the inner hair structure and rapidly tightens. The hair surface keeps humdry seals and prevents split ends for regular use it Enables hair become manageable and smooth.

منزلت المنتج يحتوي هذا البلسم على بروتينات نباتية عضوية ومتنوعة من المكرنات الطبيعية الشيئة هذا المكونة بحسن الشعر الجفات الخارجي, يقوي بنية الشعر الناطبة ويشد يسرعة ويحافظ على معلج الشعر ويضع الأطراف المتقصفة الاستقدام المنتظم ويمثّن الشعر من ان يصبح مشار وسيل التصفيف



PROTEIN HAIR DESCRIPTION: Argan all present Fatty acids one of which is linn The functions of repair and de INFARLY ACID HAIR AND ACID HAIR ACID

PROTEIN BRAZILIAN HAIR SERUM

DESCRIPTION: Argan oil presents an exceptional percentage of essential Fatty acids one of which is linoleic acid (omega 6, vitamin e) ensuring The functions of repair and defense of the hair and skin. The essential Fatty acids effective against drying, dehydrating and the loss of elasticity Which encourage the appearance of winnles. Vitamin protects the cell Membranes against lipid oxidization and thus slows down the process of Hair and skin ageing oxidization.

Metinodinis agginist upin tomazatori and utus sawas votum rus protess on their and skin gainst spin towarzatori and utus and skin and skin gainst spin and skin and skin gainst spin and skin a



PROTEIN BRAZILIAN HAIR MASK

PRODUCT FATURES: contains hydrelyzed ports and keetin hav can dhair care Ingredients (Assessa and Ope of Asses, care repliends but retrients in the hair, en dance hair longetiens and Electric hydrelyzed and the contains and the contains and the second of the contains and the c







ARGAN OIL HAIR CARE SET مجموعة العناية بالشعر بزيت الأرجان NET:750ML



ARGAN OIL SHAMPOO

Argan oil is nourished with fatty acid and Vitamin E, it helps hair restore, enhance and grow. With special formula it also can help anti dandruff ,making your hair healthy and shiny from roots to

المميز التربئطذي زيت الأركان بالأهماش للدهنية وقيالمين هما فهو يساعدعلي استعادة الشعر وتقوينه وتموم بغضل تركيبته الخاصة، يمكن أن يساعد ليمثنا في مكافحة القشرة، مما يجمل شعرك صحيا والامغا من الجذور إلى الأطراف



ARGAN OIL CONDITIONER

Moroccan Argan Oil is a natural moisturizer that keeps hair hydrated. The hair conditioner helps repair dry, brittle, and damaged hair caused by blow-drying, flat ironing, and sun exposure المرز التارزيت الأرجان المغربي هو مرطب طبيعي يحافظ على ترطيب الشعر يساعد بلسم الشعر. على إصلاح الشعر الجاف والمقصف والثالف التاتج عن التجفيف بالمجفف والكي المسطح والتعرض لأشعة الشس



ARGAN OIL HAIR SERUM

Argan oil presents an exceptional percentage of essential fatty acids, one of which is Inoleic acid (omega 6, vitamin £) ensuring the functions of repair and defense of the Farr and skin. The essential fatty vitamin is presented and the second of the function of the second of the s



ARGAN OIL HAIR MASK

Moroccan Argan Oll rich in nutrients such as Vitamin E, Omega 3, and Omega 9 fatly acids, this argan oil formula is a intense conditioning treatment that hydrates and restores hair's natural mosture belance. If helbs restructure hair's protective film to sheld it from damage and helps revitable dry, brittly, and damaged hair, leaving it smooth, shiny and manageable with extra

. Surengro. قيميز لت زيت الأراطان التجريق قطي بالعظمر الطالبة مثل فيتامين إلى أوجها 3، وأعماني أوجها 9 الطبية، لا كلية يقي الأراطان هذا عبارة عن علاج مكتب يصل على توطيب الشير واستعادة وأن إن الوطية الطبيعي للشير يستعاد في إعداد هيكذا القبل الواقي للشير المماية عن الالقد ويساعد على تنظيط الشير الجالب والياس والالشاسما يجعله ناصاة والامقا ويمكن التحكم فيه





KIWI FRUIT HAIR CARE SET مجموعة العناية بالشعر بفاكهة الكيوي NET:750ML





KIWI FRUIT SHAMPOO

Kiwi fruit is rich in minerals that form a film on the surface of the hair, which not only protects the hair from dirty air pollution, but also makes the hair more plump and moist, so that the hair is shiny and

المميزات: فاكهة الكيوي غنية بالمعادن التي تشكل طبقة رقيقة على سطح الشعر والتي لا تحمي الشعر من تلوث الهواء المتسخ فحسب، بل تجعل الشعر أكثر امتلاء ورطوبة بحيث يصبح الشعر لامغا وصحيا



KIWI FRUIT CONDITIONER

The vitamin E in kiwifruit can help promote hair growth. By meeting the body's need for vitamin E, hair can be restored to shine and health.

الميزات: فيتامين في الكيوي يمكن أن يساعد في تعزيز نمو الشعر من خلال تلبية حاجة الجسم لفيتامين(هـ)، يمكن استعادة الشعر لمعانه وصحته.





KIWI FRUIT HAIR SERUM

Effective moisturizing and abundant nourishment and nutrition to hair. Make your hair smooth and silky .Keep your hair healthy and repair damage dry and brittle hair

الميزات: ترطيب فعال وتغذية وفيرة وتغذية للشعر. اجعل شعرك ناعمًا وحريريًا, حافظ على شعرك صحيًا وأصلح تلف الشعر الجاف والمتقصف



KIWI FRUIT HAIR MASK

Rich in vitamin E, it can be a good way to replenish moisture and nutrients to dry hair, making dull and dull, frizzy hair appear moist and smooth, shiny long-lasting fragrance, shiny and moving!

. Iong-lasting iragifaltes, smirry and moving. الميز أت: غنى بفقائمين بمكن أن يكون طريقة جيدة لتجديد الرطوبة والمواد المغفية للشعر الجافء، مما يجعل الشعر الباهت والمتجمد يبدو رطبًا وسلسنا والامغا يدوم طويلاً ولامغا ومتحركًا!





POMEGRANATE HAIR CARE SET مجموعة العناية بالشعر بالرمان الطبيعي

NET:750ML



POMEGRANATE SHAMPOO

Formula with rich collagen and Vitamin D.E.BS and B.B., the shampoo can repair heir and anti heir breekage. Collagen can moisturize the scalp, increase heir elasticity, delay heir aging, reduce heir loss and provide the most fundamental nutritional supplements for heir, make heir shinny and smooth.

nurmonal supperments for near, masses mer shriny and smooth.
الميزات: تركيبة خلية بالكل لاجين وفيقامين بعث الله المسلم و مقارمة
تكمر الشعر يمكن للكو لاجين ترطيب فروة الرأس وزيادة مرونة الشعر وتأخير
شيخوخة الشعر ونقابل مستقط الشعر وتوفير المكملات الغذائية الإساسية الشعر، مما بجعل الشعر لأمغًا وتاعمًا



POMEGRANATE CONDITIONER

It contains a verifiely of I hair care moistarizing ingredients such as Vitamin DE BSB 8th prevent hair less and maintain the original color appearance, and provided the substitution of the provided the substitution of the sub

المعيز ال : يحتري على مجموعة متنوعة من مكونات توطيب العالم. المجاهزة المجاهزة المجاهزة المجاهزة المجاهزة المجا فينامين لمنع تساقط للمحر والعقائظ على مطبع اللون الإصلى، وإصلاح الأطراف والمجاهزة المجاهزة المجاهزة المجاهزة على المجاهزة المجامزة المجامزة المجامزة المجامزة المجامزة الم يمكن أن تجعل الشعر أكثر نعومة وحريزا امنحي شعرك أفضل عناية بالتدليك بتركيبة فريدة منعشة من الفواكه الطبيعية، مصممة للعناية اليومية، ومناسبة لجميع



POMEGRANATE HAIR SERUM

ord softer: المعرار ادبار ایث الرسان الاممر الکل لاجین هو زیت عضوی و طورید من نوعه التمانیة بالشعر والبشرة بحتری معلی فقامین دی پمکنه ابساخ و الشعر التاقت بشکل فعال وجعل الشعر اکثر نعومة وصحة مع امعان و بنعومة، و یمکنه ترطیح البشرة الجافة و جعل البشرة اکثر مورفة وإشرائيا، پمکن ان بمنطك شُعِرًا أَقُوى وهَالَ مِن التَّجِعَدُ معَ الرَّمانِ الأَحْمِرِ الذِّي يُحتَّوِي عَلَى الْكَالَسُومِ والمُغنيسيوم والزَّنَك ومستغلصات معتنية أخرى، والتي يمكنها تجديد الشعر والجلد بسرعة، مما يجعل البشرة أكثر إشر اللَّا ونعومة



POMEGRANATE HAIR MASK

Colleges and Mamin D/E/BS/BS influed with rich minerals which hab to repair the half and deeply condition desiraged half from dispress and environmental the half and deeply condition desiraged that privace studies and the half smooth and healthy to be managed. Beliefly dispress. Making the half smooth and healthy to be managed. Beliefly dispressed in the price of the half with the price of the half to the half with the half to the hal

تساعدُعلى إصلاح الشُّعر وترطيب الشَّعر التَّالف بعمق من الجفاف و الأضرار البينية يمكنه ترطيب فروة الرأس الجافة وتقليل التقشر يسبب الجفاف يجعل الشَّعر ناعماً وصحياً جبيث يمكن التّحكم فيه يتركيبة خاصة للشَّعر التالف. -سسر مــمه وصحوب بحيث بمثن المحتج فيه بدر كينه خاصه الشعر الثالف. بتركيبة فريدة من نو عها من القواكه الطبيعية، تعطي عناية مكثفة ولطيفة للشعر وفروة الرأس، وتفعير الشعر المجعد، مصممة للعناية اليومية، ومناسبة لجميع أنواع الشعر





COCONUT HAIR CARE SET مجموعة العناية بالشعر بجوز الهند NET:750ML



COCONUT SHAMPOO

Coconut Care Half Conditing Shampoo is loaded with everything you need to Tame your way. Cuty or Inity, coty hair Morking with ick air that is all too on the control of the control of

البيرات خاسو الشعر بزيت جور آلهند عليه على ما متطابعة التهدة لمؤيدة لمولانة لمروز السائل الوالمية أو المجعدة والمعدد إلى من الأجراف المؤيدة أو المجعدة المعدد على من الأولية أو المجعدة المعروز عليه المعروز على مدة الارتوابية المعروز على مدة الارتوابية المعروز من المعروز من المعروز من المعروز من المعروز المؤيدة المعروز المعدد المعروز المعروز



COCONUT CONDITIONER

For concentrated natural macadamia oil and coconut oil conditioner, hydrate Smooth and strengthen medium to coarse tresses while preventing frizz and Spill ends. Facked with hydrating botantials, this lightwoepit conditioner of the properties of

البرات الكانيويا الطبيعي الركز ويلسم زيت جرز الهذه برطب ويقوي المحادث المساوية إلى المساوية إلى المساوية المسا



COCONUT HAIR SERUM

Beinvent dry , damaged hair with repair's kerafin-rich, leave-in forma This lightweight hair oil instantly mends spill ends and works overtime the properties of the properties of the properties of the fact cuttle and Bonds to the brittle, broken scales helping to restore strength and Mosture, and repair the hair while also preventing further damage limprove moisture, softens, smoothes and adds shine hair while proviling thermal protection.

السيزالت: يعبد ابتكار الشعر المجاف والثاقت مع تركيبة عمية بالكرافية في إلى الشهر رياس الشعرة المجافزة المجافزة



COCONUT HAIR MASK

Cocount biblious Jouve-in conditioner hydrates and strengthens hair This leaves and fast motivate to hair and feeling Beautiful, storing, soft and healthy with a natural shine Beautiful, storing, soft and healthy with a natural shine Beautiful, storing, soft and healthy with a natural shine given the start of the storing storing and storing storin





ORANGE HAIR CARE SET مجموعة العناية بالشعر بالبرتقال الطبيعي NET:750ML



ORANGE SHAMPOO

Formula with rich collagen and Vitamin C,B5 and B6,the shampoo can repair hair and anti hair breakage. Collagen can moisturize the scalp, increase hair elasticity, delay hair aging, reduce hair loss and provide the most fundamental nutritional supplements for hair, make hair shinny and smooth.

الميزات: تركيبة غنية بالكو لاجين وفيتامين يمكن للشامبو إصلاح الشعر ومقاومة تكسر الشعر يمكن للكولاجين ترطيب فروة الرأس وزيادة مرونة الشعر وتأخير سُخوخة الشَّعر وتقليل تساقطُ الشَّعر وتوفير المكملاتُ الغذائيةُ الأساسيةُ للشَّعر، مما يجعل الشعر لأمعًا وناعمًا



ORANGE CONDITIODER

It contain a variety of hair care moisturizing ingredients such as Vitamin C,B5,B6 to prevent hair loss and maintain the original color appearance, repair dry split ends, un-comfortable frizz, enhances the luster and toughness of the hair. Sweet orange which contains rich Vitamin C and B2,calcium, magnesium, zinc and other mineral extracts which can make hair softer and silkier. Give your hair the best massage care. With unique fresh formula originated from natural fruits, designed for daily care, suitable for all hair types.

الميز ات: يحتوي على مجموعة متنوعة من مكونات ترطيب العناية بالشعر مثل فينامين لمنع تساقط الشعر والحفاظ على مظهر اللون الأصلى، وإصلاح الأطراف المتقصفة الجافة، والتطاير غير المريح، ويعزز لمعان وقساوة الشعر. البرتقال الحلوالذي يحتوي على فيتامين الغني بالكالسيوم والمغنيسيوم والزنك ومستخلصات معننيّة أخّرُى يمكّن أنّ تَجَعل الشعر كثر نعوّمة وحريزاً. أمنح شعرك أفضل عناية بالتدليك, بتركيبة منعشة فريدة من نوعها مستخلصة من الفواكه الطبيعية مصممة للعناية اليومية، ومناسبة لجميع أنواع الشعر



ORANGE HAIR SERUM

Natural orange Collegen oil is an organic and unique hair and skin care oil. It can effectively require the damaged hair and make the hair more amounting and supplieries, it can more amounting and supplieries, it can look redient. It can give you stronger and frizz-free hair with Orange look redient. It can give you stronger and frizz-free hair with Orange which contrains from Martin C and Secaletum, magnitudes, more and other mineral editoction, which can quickly repletively the the hair and limit of the contraint of the cont

الذي يحتوى على فيتامين الغنيين و الكالسيوم و المغنيسيوم و الزنك ومستخلصات معدنية أخرى، والتي يمكنها تجديد الشعر والجلد بسرعة، مما يجعل البشرة أكثر



ORANGE HAIR MASK

Collagen and Vitamin C and 82 infused with rich minerals which helps to repair the hair and deeply condition damaged hair from dyness and environmental damage. I can mosturate of scala particuse lishing due to dyness. Ashing the hair smooth and healthy to reduce lishing due to dyness. Ashing the hair smooth and healthy to formulae originated from natural faths; give intensive and gentle care to the hair and scale, smoothing kinky hair, Designed for daily care, to the hair and scale, smoothing kinky hair, Designed for daily care, to the hair and scale, smoothing kinky hair, Designed for daily care, the hair scale of the hair and scale, smoothing kinky hair, Designed for daily care, the hair and scale, smoothing kinky hair, daily discussed the hair and scale, smoothing hair scale in the hair scale of the hair sca







SHAMPOO NATURAL BLACK شامبو طبيعي أسود NET:420ML



1.Most Safest Hair Color. (PPD.Ammonia,Sulfate & ParabenFree 2.Only 5 Minutes..

3. For Hair, Beard And Moustache.

4.Argan Oil imparts Shine to you Hair.

5. Hair Growth Complex Prevents Hair Fall.

6.Sunflower Extract Provides Long Term Color Retention.

7.Plant Keratin Imparts Strength to your Hair Shaft.

8.Green Tea Prevents Free Radical Damage and Protects your Hair.

9.Phyto Conditioner makes your Hair Soft and Voluminous.

10. Aloe Vera Offers Extensive Moisturization.

1. أكثر ألوان الشعر أمانًا (PPD. الأمونيا ، الكبريتات و L

Parabenfree 5.2 دقائق فقط

3. للشعر واللحية والشارب

4. زيت الأرغان يضفى لمعاناً على الشعر.

5. مركب نمو الشعر يمنع تساقط الشعر

6. يو فر مستخلص عباد الشمس الاحتفاظ بالألوان على المدى الطويل

7. نبات الكير اتين يضفى القوة على شعرك

8. الشاي الأخضر يمنع أضرار الجذور الحرة ويحمى شعرك

9. بلسم فيتو يجعل شعرك ناعمًا ومكثفًا

10. يوفر الصبار ترطيبًا مكثفًا

>> Hair care set





PET SHAMPOO شامبو الحيوانات الأليفة NET:700ML



PET SHAMPOO

Specially Formulated With Natural Ingredients Including Aloe Vera,Cleans Deeply And Naturally Without Any Irritation, And Helps To Disinfect And Soothe Your Pet's Itchy Skin And Coat.

الميزة: تركيبة خاصة من مكونات طبيعية بما في ذلك الألوفيرا، وتنظف بعمق وطبيعي دون أي تهيج، وتساعد على تطهير وتهدئة جلد حيوانك الألف المصاب بالحكة والغطاء





TEA TREE CLAY MASK قناع الطين للوجه من شجرة الشاي NET:250G



TEA TREE CLAY MASK

This mask oxygenates your skin, improves cellular function, refines pores, heals the sun damage and takes away signs of aging. This rich treatment soothes and deeply hydrates your skin.Removes pigmentation clusters.

الوصف: هذا القناع يغذي بشرتك بالأكسجين، ويحسن وظائف الخلايا وينقى المسام، ويعالج أضرار أشعة الشمس ويزيل علامات الشيخوخة. يعمل هذا العلاج الغنى على تلطيف وترطيب بشرتك بعمق. يزيل تجمعات التصبغ





ALOE VERA BUBBLE CLEANSER منظف الفقاعات ألو فير ا NET:150ML



Aloe vera bubble cleanser

Contains a variety of skin care ingredients such as aloe vera and plants, rich in foam and non-irritating, gently and effectively cleans the dirt and pores of the skin, and regulates the skin's water and oil balance. After use, moisturize not tight, make the skin refreshing and clean.

الكفاءات: يحتوي على مجموعة متنوعة من مكونات العناية بالبشرة مثل الصبار والنباتات، غنية بالرغوة و غير مز عجة، تنظف بلطف وفعالية الأوساخ ومسام الجلد وتنظم توازن الماء والزيوت في البشرة بعد الاستخدام وترطب بشرتك وتجعلها منتعشة ونظيفة





SUNSCREEN SPRAY بخاخ واقية من الشمس NET:160ML



SUNSCREEN SPRAY

With chamomile soothing essential oil, the texture is refreshing and not greasy, and the skin feels fine.Spray lightly on the surface of the skin.Gently caring for the skin, also replenishes moisture and nourishes the skin.It keeps the skin refreshed and comfortable under the sun, brightens the complexion and makes the skin tender and beautiful.

مع زيت البابونج العطري المهدئ، يكون الملمس منعشًا وغير دهني، ويشعر الجلد بالراحة، رشي بخفة على سطح الجلد، العناية بالجلد بلطف، كما يجدد الرطوبة ،ويغذي البشرة، ويحافظ على البشرة منتعشة ومرتاحة تحت أشعة الشمس يضىء البشرة ويجعلها رقيقة وجميلة





COCONUT COFFEE SCRUB مقشر قهوة جوز الهند NET:300G



COCONUT COFFEE SCRUB

SMOOTHING DRY SKIN . GENTLE EXFOLIATION BRIGHTENING SKIN LUSTER LEAVINGYOUR SKIN SILKY AND FRESH ELEGANT LIGHT FRUIT FRAGRANCE WHICH IS YOURBEST SKIN CARE CHOIE

الوصف بتنعيم البشرة الجافة، تقشير لطيف،تفتيح البشرة، ترك بشرتك ناصة منعشة، رائحة الفاكهة الخفيفة الأنبقة، وهو أفضل اختيار للعلبة بالبشرة